
Bestyrelsesmøde 28. august 2019 

 

Tilstede: Stine, Thea, Evan, Ro, Jens, Mads 

 

Jesper fra have 126 fortæller nyt om udvikling af webside 

 

Bestyrelsen modtager mundtlige klager over 2 havelodder og lægger en handleplan for hvordan den 

vil skride ind overfor haverne. 

 

Ved afslutning af sæsonen, 31. oktober, afhentes haveaffald ved Hesteskoen en sidste gang – 

herefter må der ikke smides haveaffald længere, da bestyrelsen planlægger et nyt sted til 

grenbunken. 

 

Evaluering af sommerfest 

Det var en vellykket dag. Det var svært at arrangere det indenfor de økonomiske rammer, så vi 

ønsker videre rammer til en anden gang. Bestyrelsen overvejer at gentage en sensommerfest til 

næste år, og overvejer også at gøre forårets arbejdsdag længere og mere fest-agtig – f.eks. ved at 

flytte arbejdstiden til om eftermiddagen efterfulgt af aftensmad. 

 

Fællesarbejdsdag d. 21. september 

Der skal laves mad, lappes huller i vejen, fjernes plantevækst fra bækken, bagstien skal ryddes, 

luges ukrudt ved metalhegnet ved parkeringspladsen og der skal laves et skilt ved grenbunken, der 

informerer om at der ikke kan lægges haveaffald efter 31. oktober. 

 

Vi får brug for: 

 

Første prioritet 

- Mad-lavning: 3 personer (holdet er sat) 



- Grus til vejen: Max 4-5 personer 

- Bækken: Mindst 10 personer 

- Bagstien: Mindst 10 personer (medbring gerne le, grenklipper, buskrydder mv.)  

 

Anden prioritet 

- Luge ukrudt ved metal hegn: Max 2 personer 

- Lave skilt til grenbunken 

 

Næste bestyrelsesmøde bliver søndag d. 6. oktober kl 15... Og det blev hos dig, Ro? 

 

 

 

 

 


